
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας εξετάζει τις 
βέλτιστες επιλογές για τη βιωσιμότητα των ΕΑΣ ΑΒΕΕ, προκειμένου να επανεκκινήσει η 
παραγωγή πυρομαχικών στα εργοστάσια της εταιρείας. 

Κατά τα λοιπά αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο Υπουργείο 
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών. 

 
 ΝΙΚΟΛΑΟΣ - ΓΕΩΡΓΙΟΣ Σ. ΔΕΝΔΙΑΣ 
 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Ανδρέα 

Παναγιωτόπουλο 

Βουλευτή κ. Διονύσιο-Χαράλαμπο 

Καλαματιανό 

Βουλευτή κ. Γεώργιο Γαβρήλο 

Βουλευτή κ. Χρήστο Γιαννούλη 

Βουλευτή κα Ειρήνη (Ρένα) Δούρου 

Βουλευτή κ. Μιλτιάδη Ζαμπάρα 

Βουλευτή κα Ειρήνη (Νίνα) 

Κασιμάτη 

Βουλευτή κ. Αλέξανδρο 

Μεϊκόπουλο  

Βουλευτή κ. Κωνσταντίνο Μπάρκα 

Βουλευτή κ. Γεώργιο Παπαηλιού 

Βουλευτή κ. Γιώργο Ψυχογιό 

Φ.900α/2744/19772 
Αθήνα, 7 Μαρτίου 2025 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΓΓ 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ 
& ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ/ 
Τμήμα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 

  
ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 2744/17-1-2025 της Βουλής των Ελλήνων 
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